

Title (en)
Sewing apparatus.

Title (de)
Nähvorrichtung.

Title (fr)
Appareil de couture.

Publication
EP 0345448 A1 19891213 (DE)

Application
EP 89107276 A 19890421

Priority
DE 8807354 U 19880606

Abstract (en)

In a sewing apparatus with a sewing machine (50) mounted on a base stand (10) so as to be adjustable in two mutually perpendicular directions, the sewing machine is arranged at one end of a horizontal supporting arm (40) which is guided displaceably on a vertical column (26) in parallel with its longitudinal direction, the column (26) standing on a slide (18) which is guided on the base stand (10) so as to be displaceable perpendicularly relative to the direction of displacement of the supporting arm (40). <IMAGE>

Abstract (de)

Bei einer Nähvorrichtung mit einer auf einem Grundgestell (10) in zwei zueinander senkrechten Richtungen verstellbar gelagerten Nähmaschine (50) ist diese an einem Ende eines horizontalen Tragarms (40) angeordnet, der an einer vertikalen Säule (26) parallel zu seiner Längsrichtung verschiebbar geführt ist, wobei die Säule (26) auf einem Schlitten (18) steht, der senkrecht zur Verschieberichtung des Tragarmes (40) an dem Grundgestell (10) verschiebbar geführt ist.

IPC 1-7
D05B 13/00

IPC 8 full level
D05B 75/00 (2006.01)

CPC (source: EP)
D05B 75/00 (2013.01)

Citation (search report)

- US 3691968 A 19720919 - SCHNEPF RAYMOND D
- DD 53544 A
- US 3097461 A 19630716
- DE 3016676 A1 19811105 - PFAFF IND MASCH [DE]
- GB 209696 A 19240117 - UNION SPECIAL MACHINE CO

Designated contracting state (EPC)
AT BE CH DE ES FR GB GR IT LI LU NL SE

DOCDB simple family (publication)
DE 8807354 U1 19880721; EP 0345448 A1 19891213

DOCDB simple family (application)
DE 8807354 U 19880606; EP 89107276 A 19890421